

## Notice- Piccadilly Nursery Uniform Policy

Dear Parents,

Kindly note that it's mandatory for children to attend Nursery wearing the prescribed Nursery uniform.

Few benefits of wearing the uniform:

1. A uniform is central to educational settings as it builds a sense of community among students, staff, and parents as well as the local community.
2. When children wear a uniform, they gain a sense of pride in representing their nursery/school. It has been often reported by educational authorities that it improves discipline and concentration. This makes teachers' jobs much easier to make them understand the importance of a non-uniform day.
3. Wearing a uniform sets a boundary by placing a pupil in a 'working environment' mindset and helps them separate their home and school life. School uniform places children on a level by reducing the pressure to wear the latest fashionable brands.
4. Nursery/School uniform plays a key role in promoting pride, self-confidence, and a feeling of belonging within the student body. These factors contribute to students' wellbeing, removing the additional pressures of deciding what to wear and added stress of meeting the expectations of their peers. Uniform removes the points of difference between students, thus unifying the student body and providing a greater focus on their learning journey.
5. It is easy for parents to manage a child's tantrums about particular clothing hence minimizing the need to keep buying new items.

We request all parents to support Piccadilly Nursery's initiatives to create well-balanced environment for learning and development for your children.

\*\*Kindly note that any child without uniform his/her photos will not be selected for the social media posts.

We appreciate your understanding and cooperation in this matter.

أولياء الامور الاعزاء ،

يرجى ملاحظة أنه إلزامي على الأطفال حضور الحضانة وهم يرتدون زي الحضانة الموحد.

بعض فوائد ارتداء الزي الموحد :

- 1- يعد الزي الموحد أمرًا أساسيًا في البيئات التعليمية لأنه يبني إحساسًا بالانتماء للمجتمع بين الطلاب والموظفين وأولياء الأمور وكذلك المجتمع المحلي.
- 2- عندما يرتدي الأطفال الزي الرسمي ، فإنهم يكتسبون شعورًا بالفخر لتمثيل الحضانة / المدرسة. غالبًا ما أفادت الهيئات التعليمية أنه يحسن الانضباط والتركيز. هذا يجعل وظائف المعلمين أسهل بكثير لجعلهم يفهمون أهمية يوم غير الزي الرسمي.
- 3- يضع ارتداء الزي الرسمي حدودًا من خلال وضع التلميذ في عقلية "بيئة العمل" ومساعدته على الفصل بين المنزل والحياة المدرسية. يضع الزي المدرسي الأطفال على مستوى من خلال تقليل الضغط لارتداء أحدث الماركات العصرية.
- 4- يلعب الزي المدرسي / الحضانة دورًا رئيسيًا في تعزيز الفخر والثقة بالنفس والشعور بالانتماء داخل الطالب. تساهم هذه العوامل في رفاهية الطلاب ، وتزيل الضغوط الإضافية لاختيار الملابس التي يرتدونها وتزيد من الضغط الناتج عن تلبية توقعات أقرانهم. يزيل الزي الرسمي نقاط الاختلاف بين الطلاب ، وبالتالي يوحد الجسد الطلابي ويوفر تركيزًا أكبر على رحلة التعلم الخاصة بهم.
- 5- من السهل على الوالدين إدارة نوبات غضب الطفل بشأن ملابس معينة ، وبالتالي تقليل الحاجة إلى الاستمرار في شراء سلع جديدة.

نطلب من جميع أولياء الأمور دعم مبادرات حضانة بيكاديلي لخلق بيئة متوازنة جيدًا للتعلم والتطوير لأطفالك.

\*\*يرجى ملاحظة أن أي طفل بدون زي رسمي لن يتم اختيار صورته في منشورات وسائل التواصل الاجتماعي.

نحن نقدر تفهمك وتعاونك في هذا الشأن.

